
ODGOVORI
NA VPRAŠANJA

VOLIVCEV

Svet za gospodarstvo skupščine občine je na
svoji seji 26. marca obravnaval vprašanja z zbo-
rov volivcev, ki zadevajo gospodarstvo in daje
naslednja pojasnila oziroma odgovore:

ZBOR VOLIVCEV KS LITOSTROJ

Kako je usklajeno znižanje osebnih dohod-
kov za 2 %, istočasno pa se naj storilnost pove-
ča za 4 %.

V osnutku smernic mestne skupščine o iz-
vajanju nalog na področju gospodarstva in druž-
benih dejavnosti v Ljubljani za leto 1973 je pred-
videno, da bo realni osebni dohodek na zapo-
slenega v primerjavi z letom 1972 padel za 2,6 %
ob povečanju produktivnosti za 4 %. Ta ocena
je sicer v nasprotju z ocenami republiške reso-
lucije o družbeno-ekonomski politiki in razvoju
SR Slovenije ter neposrednih nalogah v letu
1973, ki pri dvigu storilnosti za 4 % predvideva
realni osebni dohodek na zaposlenega v porastu
za 1 %. Nasprotje med ocenama pa je le v tem,
da se v republiki pričakuje pri 14% porastu
nominalnih osebnih dohodkov na zaposlenega,
dvig cen za 13 % nasproti letu 1972, mestno gra-
divo pa računa pri 14 % nominalnem porastu
osebnih dohodkov povečanje življenjskih stro-
škov za 17 %. Menimo, da je ta ocena realnej-
ša. V primeru, da bodo osebni dohodki v nego-
spodarstvu sproščeni in osebni dohodki v go-
spodarstvu korigirani glede na sporazume, pa
je možno pričakovati nad 4 % porast nominal-
nih osebnih dohodkov, tako da tudi realni oseb-
ni dohodki ne bodo nižji kot v letu 1972.

Glede na planirani povprečni porast cen za
17 % pa je treba upoštevati tudi strukturna raz-
merja proizvodnje in storitev v posameznih o'o-
činah, ne bo namreč povsod dosežen tolikšen
porast družbenega bruto produkta na račun cen.
Določenim proizvodom se namreč cene ne bodo
bistveno povečale, medtem ko bodo cene hi-
treje naraščale v kmetijstvu, prometu, energeti-
ki in pri raznih drugih komunalnih storitvah
(stanarine). To pa bo imelo za posledico nižjo
akumulativnost v panogah, kjer bodo stroški hi-
treje naraščali od cen njihovih izdelkov.

Za stanovanjsko izgradnjo so bila v preteklih
letih že zagotovljena sredstva. Ker jih sedaj ni,
zanima občane, kje je ta denar, oziroma kje se
je porabil in kdo je sklepal o tej porabi oziro-
ma posojilu.

Vprašanje je premalo konkretno, zato sku-
šamo odgovoriti le na splošno. Sredstva za sta-
novanjsko gradnjo so se doslej zbrala iz na-
slednjih virov:

— 4 % obvezni stanovanjski prispevek (ra-
čunan od bruto osebnih dohodkov delavcev),

— del sredstev sklada skupne porabe, ki ga
oblikujejo delovne organizacije samostojno,

— prihranki občanov.
Obvezni 4 % stanovanjski prispevek delov-

nih organizacij se deloma (20 % prispevek) od-
vaja za stanovanja borcev NOV — pretežno za
nakup najemnih stanovanj. Program porabe teh
sredstev je vsako leto objavljen v Uradnem li-
stu. Del za stanovanjsko gradnjo namenjenih
sredstev delovnih organizacij pa se tudi (8,5 %
prispevka) porabi za refundacijo stanarin in
ostanek (71,5% prispevka) za najemna stano-
vanja in za kredite stanovanjskim varčevalcem,
članom delovne skupnosti delovne organizacije.
Kdo in koliko naj dobi teh sredstev, je odvisno
od samoupravnih organov vsake delovne orga-
nizacije.

Iz analize, ki jo je izdelal oddelek za gospo-
darstvo v lanskem letu pa je razvidno, da de-
lovne organizacije manjši del za stanovanjsko
gradnjo namenjenih sredstev uporabijo tudi v
svojem poslovnem skladu za obratna sredstva.

Zbrana sredstva se še povečujejo z bančni-
mi krediti poslovnih bank na osnovi varčevanja
individualnih interesentov ali vezanih sredstev
delovnih organizacij. Povečanje znaša od 200
<io 300 %, odvisno od dobe varčevanja ali do-
be vezave. Sredstva za take kredite je poslovna
banka krila iz vrnjenih anuitet bivših občinskih
skladov, ki so v kreditnem potencialu banke in
•od še neuporabljenih sredstev varčevalcev ia
vezanih sredstev. Vendar slednja banki nič več
ne zadoščajo za odobravanje kreditov, zato si
banke pomagajo z zbiranjem drugih bančnih
sredstev (hranilne vloge in podobno). Predpisi

ne dovoljujejo odobravanja kreditov za gradnjo
stanovanj brez predložitve gradbene dokumen-
tacije (lokacija — gradbeno dovoljenje). Zato
si ne moremo predstavljati, da bi bilo možno ta
sredstva nenamensko porabiti. Če pa se to vse-
eno zgodi, bi morali prijaviti pristojnim orga-
nom, predvsem službi družbenega knjigovod-
stva, da zoper krivca sprejme ustrezne sankcije.

Ob uvajanju družbenih dogovorov oziroma
samoupravnih sporazumov, kjer naj bi posa-
mezne delovne organizacije s posameznimi sa-
moupravnimi interesnimi skupnostmi sklepale
le-te, Je prišlo do situacije, da se je v delovnih
organizacijah v dobi stabilizacije celo poveča-
la administracija, saj mora podjetje kot je Lito-
stroj samo za dvig osebnih dohodkov izpolniti
okoli 1500 virmanov. Razumljivo je, da jih je
potrebno prav toliko podpisati in vknjižiti. Za-
kaj ne bi to poslovanje poenostavili oziroma
naj občine all banke same razporedijo denar po
upravičenih uporabniklh.

Problem obračunavanja osebnih dohodkov,
prispevkov in davkov na osebni dohodek, pro-
metnih davkov in tudi številnih posojil v tej
zvezi je zares postal zelo kritičen. To preobre-
menjuje tako delovno organizacijo, ki mora ta
poročila in virmane izdelati, kot tudi organe, ki

podražile. Uvedba tega zakona je imela namen,
da se zmanjša obseg investicij, ki ne poveču-
jejo proizvodnje. Letos uveljavljeni predpisi o
likvidnosti ponovno omejujejo možnosti investi-
ranja, ker bodo morale organizacije združenega
dela prvenstveno zagotoviti trajne vire za kritje
obratnih sredstev. Zato menimo, da letos še ne
moremo pričakovati gradnje trgovine na Brodu.

ZBOR VOLIVCEV KS VODICE

Kmetijska gospodarstva naj se ne obdavču-
jejo po ustvarjenem dohodku, ampak po kata-
stru kot je bilo doslej.

Ustavni amandmaji k republiški in zvezni
ustavi izenačujejo položaj delavcev v zasebnem
in družbenem sektorju. Zato bodo tudi kmetijski
proizvajalci plačevali davek oziroma družbene
obveznosti od ustvarjenega dohodka. S tem pa
odpade obračun davkov od katastrskega dohod-
ka. Nikjer pa ni rečeno, da se pri obračuna-
vanju oziroma ugotavljanju družbenih obvez-
nosti ne bodo upoštevale vse specifičnosti, ki
nastopajo v posameznih primerih, predvsem mi-
slimo na to, da bo treba pri ugotavljanju ustvar-
jenega dohodka in stroškov, ki so v zvezi s ta-
kim dohodkom, upoštevali vse delo, ki je bilo

so dolžni to pregledati. Menimo, da bi se v tej
zvezi morala zakonodaja poenostaviti. Na sploš-
nem zboru Ljubljane je bil sprejet sklep, da se
zadolži poslance z območja Ljubljane, ki naj
predlagajo zakonsko dopolnilo, s katerim bi se
morala taka in podobna administracija zmanj-
šati na minimum.

ZBOR VOLIVCEV KS SENTVID

Občani želijo vedeti, če je lokaclja za novo
trgovino.

Ni razvidno za katero novo trgovino se
vprašanje glasi! Znano nam je, da ima veletr-
govina Mercator — TOZD Grmada že izdelane
načrte, lokacijo in vsa potrebna soglasja za
gradnjo nove trgovine v Vižmarjih nad klancem.
V kolikor bodo uspeli zagotoviti potrebna fi-
nančna sredstva, upajo, da bodo že v letošnjem
letu pričeli z gradnjo I. faze. V nasprotnem pri-
meru pa šele v prihodnjem letu.

ZBOR VOLIVCEV VIZMARJE — BROD

Skupščina občine naj se poveže z Mercator-
jem ali trgovinskim podjetjem Škofja Loka, da
bi z gradnjo samopostrežne trgovine pričeli že
v letu 1974.

Veletrgovina Loka je bila pripravljena gra-
diti trgovino na Brodu. Glede na sprejem zako-
na o polaganju depozita v negospodarske in ne-
proizvodne investicije, so se investicije precej

vloženo, kot na primer delo družinskih članov
in podobno. Zato menimo, da je treba počakati
na osnutek zakona in šele na tej podlagi pred-
lagati pripombe.

ZBOR DELOVNIH LJUDI DONIT —
MEDVODE

Nujno je potrebno, da se zagotovijo določe-
na sredstva tudi iz občinskih virov za čim hit-
rejšo izgradnjo nove lekarne, ker bomo v na-
sprotnem primeru v neugodnem položaju, ker
se bo lekarna ukinila.

Skupščina občine je pripravljena, da na pod-
lagi utemeljenega kreditnega zahtevka odobri
centralnim lekarnam investicijski kredit za grad-
njo lekarne v Medvodah. Podobno je bilo ure^
jeno tudi za gradnjo lekarne v Siški, ki je bila
financirana s kreditom občinskega sklada za
zdravstvene investicije.

ZBOR DELOVNIH LJUDI AGROSTROJ

Tovarna v Medvodah mora vsako leto pla-
čati odškodnino za onesnaženje Sore oziroma
Save, ribiškim družinam in občini Ljubljana—
Šiška. Ribiška družina s temi sredstvi obnavlja
zarod, kaj pa naredi občina s temi sredstvi pa
nam ni znano.

DOKUMENTI, ŠT. 2 - 1



Za onesnaženje vode občina ne prejme ni-
kakršne odškodnine. Pač pa uporabniki vode
plačujejo odškodnino vodni skupnosti. Le-ta
sredstva uporablja za razne meliorizacije in dru-
ga vodna dela v skladu z letnim finančnim na-
črtom, ki ga prejme vodna skupnost, potrdi pa
republiška skupščina. Del sredstev prejme tudi
vodna skupnost Ljubljanica-Sava. Pri izdelavi
njenega finančnega načrta sodelujejo predstav-
niki delovnih organizacij, ki vodo uporabljajo,
obravnava pa ga tudi pristojni občinski svet.

KRAJEVNA SKUPNOST »MILAN MAJCEN«

Občinska skupščina naj čimprej sprejme od-
lok o osni obremenitvi na posameznih cestah.

Odlok o osni obremenitvi bo za območje
ljubljanskih občin sprejela skupščina mesta
Ljubljane po predhodnera sprejetju odloka o
kategorizaciji cest na območju ljubljanskih ob-

Sredstva, zbrana s prispevkom za uporabo
mestnega zemljišča, ki jih ne bodo uporabljali
v KS Milan Majcen, naj se odstopijo za potrebe
KS Hinko Smrekar, samo za leto 1973.

Strokovna služba bo ukrepala tako, kot je
izrazil željo zbor volivcev.

Občinska skupščina naj bi pozvala uprav-
ljalca odmirnega stanovanjskega fonda, da do-

Govoriti o kakršnemkoli zapostavljanju kra-
jevne skupnosti Hinko Smrekar je žaljivo za
upravo Skupščine občine Ljubljana-Šiška. Da
nekaterih ulic, ki so bile v programu del v pre-
teklih letih, niso rekonstruirali oziroma asfalti-
rali, je vzrok v tem, da za to območje še ni bil
izdelan dokončen urbanističen plan; v določenih
primerih pa še ni bila izdelana investicijsko-
tehnična dokumentacija.

Ze leta 1964 sta bili kanalizirani Podjunska
in Podlimbarska ulica z obljubo, da bosta v letu
1965 asfaltirani, pa spet nista v planu v letu
1973. . , ••_-, . _ ,̂_ .; \£,~s-

Podjunska in Podlimbarskega ulica nista v
proračunu občine Ljubljana-Siška za leto 1973,
ker je svet za komunalne in stanovanjske zade-
ve na svoji 33. redni seji sprejel sklep, da se
uvrsti v program del samo tiste ulice, za kateie
je že izdelana investicijsko-tehnična dokumenta-
cija. Navedeni ulici pa se obravnavata v sklo-
pu SS-3.

Zakaj so morala zaradi načrtov zapasti že
odobrena sredstva za asfaltiranje Smrekarjeve
ulice, ki je letos sicer ponovno v načrtu?

Informirati vas moramo, da sredstva za asfal-
tiranje Smrekarjeve ulice niso zapadla, ampak
so bila prenešena v leto 1973, kar je razvidno
iz proračuna občine za leto 1973.

Zakaj živi v Ljubljani približno 200 funkcio-
narjev na račun delavcev in zakaj prejemajo
nekateri v politično-teritorialnih skupnostih o-
sebne dohodke že vnaprej, medtem ko se v pro-
izvodnji OD že dolgo let izplačuje za nazaj?

Določene kategorije funkcionarjev družbe-
no-političnih skupnosti, poslanci in ostalih po-
litičnih organizacij imajo po določilih zakona
ali samoupravnih družbenih dogovorih določe-
no, da jim ob prenehanju funkcije v teh orga-
nih pripada za določen čas nadomestilo osebne-
ga dohodka — to je dokler ne dobijo zaposlitve.
Koliko je takih funkcionarjev na območju Ljub-
Ijane, pa upravi SO Ljubljana-Šiška ni znano.

KRAJEVNA SKUPNOST »SERCERJEVO«

Zbor volivcev vztraja pri stališču KS glede
novo določene lokacije za garažno hišo in na-
proša strokovne službe uprave skupščine obči-
ne Ljubljana-Šiška, da da v obravnavo celotni
poslani material na prvo sejo sveta za urbani-
zem in k tej razpravi povabi predstavnike KS
Šercerjevo.

Strokovna služba bo upoštevala predlog zbo-
ra volivcev.

KRAJEVNA SKUPNOST ZGORNJA SIŠKA
Sredstva, ki so predvidena za KS Zgornja

Šiška za leto 1973 so prenizka. Predlaga se, da

trajane stanovanjske zgradbe, ki so neprimerne
za bivanje, poruši, stanovalcem pa preskrbi na-
domestna stanovanja.

Zadeva je posredovana stanovanjskemu pod-
jetju DOM.

Zbor volivcev zahteva, da se čimprej izvede
samoupravna ureditev stanovanjskega gospo-
darstva in to zlasti glede hišnih svetov.

O pristojnosti hišnih svetov bo izšel zakon o
hišnih svetih. Sele takrat bo možno točneje do-
ločiti pristojnosti hišnih svetov in tako okrepiti
samoupravno ureditev stanovanjskega gospo-
darstva.

Zbor volivcev zahteva, da skupščina mesta
sporoči, kdaj bodo v delavskih svetih komunal-
nih organizacij Izvoljeni delegati — zastopniki
občanov potrošnikov.

Izvolitev delegatov svetov komunalnih or-
ganizacij bo možno sprovesti šele tedaj, ko bo
končan postopek združevanja komunalnih de-
lovnih organizacij območja občin mesta Ljub-
ljane.

KRAJEVNA SKUPNOST »HINKO SMREKAR«

Zakaj je KS Hinko Smrekar najbolj zapo-
stavljena z asfaltiranjem ulic? Enajst let zapo-
ledoma so v planu, pa vedno izpadejo.
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Zakaj se TLAK ni dotaknil nobenega hodni-
ka, čeprav je bilo na lanskem zboru volivcev
tako dogovorjeno?

Vzdrževanje in oblikovanje hodnikov pri
makadamskih ulicah na mestnem območju je
predvideno po programu cestnovzdrževalnih del
v letu 1973. Program cestnovzdrževalnih del za
leto 1972 ni predvidel gornjih del zaradi raz-
prave razvojnega programa asfaltiranja cestne-
ga omrežja na raestnem območju in kategoriza-
cija cest.

KRAJEVNA SKUPNOST LITOSTROJ

Na proračun so bile podane pripombe, da je
za KS Litostroj predvidenih premalo sredstev,
ker je potrebno urediti okolico, otroška igiišča,
novo naselje preko proge in pričeti z reševa-
njem problema barakarstva na območju te kra-
jevne skupnosti. • : ,

Pripomba, da je za vašo KS predvidenih pre-
malo sredstev v primerjavi z ostalimi KS, je
neumestna. V letošnjem letu se ureja Ljubelj-
ska ulica in Goriška cesta. Ureditev okolice,
otroška igrišča, kakor tudi problem tako imeno-
vanega »barakarstva« zajema ureditveni plan
SS-103 in ŠI-2, ki pa še ni potrjen.

Kdaj se bo izvršila rekonstrukcija Celovške
ceste od Viatorja do Sentvida, ker je zelo raz-
bita in neurejena.

Rekonstrukcija Celovške ceste v letu 1973 ni
predvidena zaradi pomanjkanja finančnih sred-
stev.

bi se sredstva iz leta 1972 prenesla in upošte-
vala v letu 1973 in bi tako pripomogla k rešitvi
finančnega stanja KS.

Neporabljena sredstva v letu 1972 so bila
prenešena v proračun za leto 1973 in so upošte-
vana v celotni masi proračunskih potreb za de-
javnost krajevne skupnosti.

Postavljeno je bilo vprašanje, zakaj so biia
sredstva, ki jih je KS predvidela za vzdrževa-
nje igrišč, črtana. ..•;•...

Trditev, da so bila sredstva za vzdrževanje
igrišč črtana, je netočna, ker so bila namenska
sredstva iz preteklega leta upoštevana pri se-
danji razporeditvi (Saldo 31. 12. 1972 za otroška
igrišča 29,500.00 din).

Ponovno naj se proučijo proraEun In poslav-
ke, ki so predvidene za KS Žg. Šiška, ker sedaj
planirana sredstva ne zadoščajo za uspešno red-
no dejavnost KS.

Ponovno proučevanje proračunske potrošnje
za leto 1973 ne pride v poštev, ker je svet za ko-
munalne in stanovanjske zadeve proučil prora-
čun s komisijo za koordinacijo dela med SO
in KS s predsedniki in tajniki KS ter prišel do
zaključka, da v dobi restrikcijskih in stabiliza-
cijskih ukrepov ni možno zviševati postavk.
Upoštevale pa so se najnujnejše potrebe za de-
javnost krajevnih skupnosti.

Formira naj se komisija pri KS ali odbor za
pogrebe in komemoracije, da bi se formirala
skupna sredstva, s katerimi bi razpolagala KS
in zagotovila dostojne civilne pogrebe. Zahteva
se, da se to ponovno pretrese pred skupščino.

Tovarna farmacevtskih I [ 1/
in kemičnih izdelkov ' • ' ' •

Ljubljana

čestita ob prvem občinskem prazniku bbčine
Ljubljana-Šiška vsem delovnim kolektivom
in občanom

Priporoča svoje kvalitetne proizvode široke
potrošnje

dekorativna
I j u b l j a n a , c e l o v š k a c e s t a 2 8 0

Ob prvem občinskem prazniku občine Ljub-

ljana-Šiška čestitamo vsetn poslovnim prija-

teljem, delovnim kolektivotn in občanom

»ŠPORTOPREMA«, Ljubljana
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čestita vsem poslovnim sodelavcem, delovnim
kolektivom in občanom občine Ljubljana-Si-
ška ob prvem občinskem prazniku in pripo-
roča svoje izdelke



Po sklepu sveta za komunalne in stanovanj-
ske zadeve se bo formiral pri KS pogrebni od-
bor.

Po katerih kriterijih se uporablja prispevek
za uporabo mestnega zemljišča?

Prispevek za uporabo mestnega zemljišča se
uporablja v skladu z ustreznimi predpisi (Glas-
nik št. 39/67 in 16'68. — Odlok o prispevku za
uporabo mestnega zemljišča na območju mesta
Ljubljane). Pobiranje in poraba sredstev iz tega
naslova sta od leta 1968—1973 tekla po nasled-
njem:

Leto Pobrano Porabljeno
1968 . 371.164 1,072.008
1969 499.197 52.228
1970 433.567 158.407
1971 259.442 386.503
1972 294.957 223.304
Plan za leto
1973 289.093 500.000

Kurilnico v soseski 6 je treba odpravlti.

Po izjavi tov. Culka od komunalne energe-
tike Ljubljana se kurilnica v soseski 6 po 15.
maju 1973 ukine, ko bo končano ogrevanje.

Na strani 6 »Javne trlbune«: Zakaj je nastala
razlika pri KS Komandanta Staneta in KS Zg.
Šiška pri zimski službi?

V zvezi s tem vprašanjem vas obveščamo,
da je pri prepisovanju podatkov za KS Koman-
danta Staneta prišlo do napake in da se zne-
sek 12.000 ne nanaša na zimsko službo, ampak
na stroške vzdrževanja prostorov KS.

KRAJEVNA SKUPNOST KOMANDANTA
STANETA

Parkirni avtomati — kam gre denar?

Dohodek, pridobljen s parkirnimi avtomati
je dohodek mesta Ljubljane (Odlok SML).

Stanovanjski sklad — kje se zbira denar in
uporaba?

Sredstva, pridobljena v skladu s samouprav-
nim sporazumom o izločanju in usmerjanju sred-
stev za stanovanjsko graditev, rekonstrukcijo in
družbeno pomoč v stanovanjskem gospodarstvu,
se zbirajo na posebnem računu mesta Ljubljane.
Uporabljala se bodo v skladu z normativnimi
akti o stanovanjskem gospodarstvu (en izvod
le-teh vam prilagamo).

KRAJEVNA SKUPNOST DRAVLJE

Kdo izkorišča gramoz v S-6?

Koristnik gramoza v S-6 je Sklad za komu-
nalno urejanje zemljišč za tampone cest.

KRAJEVNA SKUPNOST SENTVID

Zahteva se, da se uredi parkirni prostor pred
domom Svobode in pred cerkvijo ter da se pre-
pove parkiranje tovornjakom, ki brez dovolje-
nja parkirajo In zasedejo ves prostor, predvsem
tovornjaki podjetja TLAK.

Strokovna služba bo postopala v skladu s
predpisi in finančnimi možnostmi.

Za odvažanje smeti se predlaga, da bi SNA-
GA odvažala smeti trikrat tedensko ali pa bi
dala na voljo več posod za smeti.

Predlog bo posredovan komunalnemu pod-
jetju SNAGA.

Od semaforja do Šentvida naj se uredi ploč-
nik, ker je sedaj zelo nevarno hoditi tam.

Ni sredstev. Pločniki se bodo urejali sinhro-
no z rekonstrukcijo Celovške ceste.

Na 6. strani proraCuna so predvideni stroški
za potovanja in sicer 25 milijonov — občanka
predlaga naj bi se ta denar porabil za prave
stvari, na primer za ceste.

Na 6. strani Javne tribune je za potne stro-
ške odbornikov in ostalih voljenih in imenova-
nih oseb predvideno 20.000 din, ne pa 25 milijo-
nov.

Cesta v Pržanj je nedokončana, čeprav so
bile z nakupom vplačane vse pristojbine v sklad
za komunalno urejanje zemljišč. Sklad ni nare-
dil ničesar. Volivci želijo vedeti, kje je denar
in kdaj bo to urejeno.

Pržanjska cesta bo rekonstruirana v letoš-
njem letu.

Ukreniti je treba vse potrebno, da se prepre-
či uničevanje zelenice pred pekarno, ker nihče
ne pazi kod vozi — merodajnl činitelji naj se
prepričajo na kraju samem in naj ukrepajo.

Uslužbenci in predstavniki KS naj posredu-
jejo naslove kršiteljev.

KRAJEVNA SKUPNOST VODICE

Kako so blla potrošena sredstva zbrana s
krajevnim samoprispevkom v KS Vodice?

S krajevnim prispevkom, zbranim na področ-
ju KS Vodice, razpolaga svet KS.

Zakaj volivci niso dobili vabil za zbor?
Vprašati svet KS Vodice in SZDL terena.

s v fw m o m frs £ s

TOVARNA KAROSERIJ »AVTOMONTAŽA«
Ljubljana, Celovška cesta 180

projektira, konstruira ter proizvaja avto-
busne in specialne karoserije, jeklene profi-
le, Jugo-VVebasto grelce in klimatske naprave.

Ob praznovanju občinskega praznika
22. junija iskrene čestitke!

NVOVAMU m TOVARNA KVASA L J U 8 U A M

Od dobrega najboljše »UNION« pivo

Vsem poslovnim sodelavcem, delovnitn ko-
lektivom in občanom čestitamo ob prvem ob-
einskem prazniku občine Ljubljana-Siška .

FRUCTAL-ALKO
S A D N O L I K E R S K I K O M B I N A T

Cestita ob 1. občinskem prazniku občine Šiška
in priporoča svoje visokokvalitetne sokove ia
pijače:

PINGO, DVOJNI C, DVOJNI A, MALINOV
SIRUP in druge

DOKUMENTI, ŠT. 2 - 3
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Odbornik občinske skupščine tov. Burnik je
tudi opozoril na slabe odnose KS do obrobnih
vasi kot so: Polje, Vojsko itd.

Občinska konferenca SZDL predlaga, da kra-
jevna organizacija SZDL Vodice organizira raz-
govor z občani o morebitnih nepravilnih odno-
sih KS Vodice do obrobnih vasi Polje, Voisko
itd.

KRAJEVNA SKUPNOST GAMELJNE —
RAŠICA

PTT je postaviti zahtevek za čimprejšnjo po-
stavitev telefonske celice za občane oziroma
dogovoriti se z direktorjem samopostrežne tr-
govine, da pusti telefonirati občanom v nujnih
primerih.

Vašo zahtevo je pristojni organ posredoval
podjetju za PTT promet.

KRAJEVNA SKUPNOST GUNCLJE

Kaj je s Škerljevo ulico, dovoz peska, asfal-
tiranje. Predlaga se, da bi polovico financirali
občani, polovico pa občina.

V letošnjem letu ni predvidena rekonstruk-
cija. Predhodno je treba izdelati investicijsko-
tehnično dokumentacijo.

KRAJEVNA SKUPNOST SMARTNO — TACEN

Kdaj bo urejena jama, v katero mečejo sme-
ti in odpadke?

Služba oddelka za gradbene in komunalne
zadeve je zadevo že uredila.

Zakaj ne vozi avtobus tudi ob nedeljah in
praznikih?

Vaše vprašanje bomo posredovali podjetju
VIATOR.

KRAJEVNA SKUPNOST STANEŽICE —
MEDNO

Zahtevamo ureditev vodovoda sev.-zapad. v
Stanežičah!

Zadevo bomo posredovaji kpmvinalnenm pod-
jetju Vodovod.

En milijon din je premalo za vzdrževanje
krajevnih poti.

Glede na restrikcijske in stabilizacijske u-
krepe ni možno zviševati postavk, ki so dolo-
čene po proračunu.

Apeliramo na občinsko skupščino, da uredi
s SNAGO in MEGRADOM odnos do krajevne
skupnosti.

Pristojna služba bo posredovala vaš zahte-
vek komunalnemu podjetju SNAGA in GP ME-
GRAD.

Prometni znaki — važno.
Strokovna služba bo zadevo posredovala

svetu za preventivo in vzgojo v cestnem pro-
metu po predhodnem terenskem ogledu. Krajev-
na skupnost naj pripravi predlog o prometnih
znakih.

KRAJEVNA SKUPNOST PIRNICE

Občani zahtevajo postavitev dveh telefon-
skih celic in sicer ene v Zg. Pirničah, ene pa v
Sp. Pirničah in napeljavo telefonskega voda v
Pirničah.

Vašo zahtevo bomo posredovali podjetju za
PTT promet.

ZLEBE, GOLO BRDO, SENICICA

Občani prosijo, da se ovinki na cesti na Go-
lo brdo čimprej urede, kar je bilo s strani pred-
stavnika strokovne službe volivcem na zboru
že zagotovljeno.

DOKUMENTI, ŠT. 2 - 4

Zadeva sodi v pristojnost KS Medvode, kajti
na tem območju ureja cestnovzdrževalno služ-
bo KS Medvode in to iz naslova krajevnega
samoprispevka, kot je bilo pojasnjeno na zboru
volivcev.

Z B I L J E .••', -.•,- •-.•-., „•.••• > • - . - : .....':•.••-.••.

Volivci postavljajo zahtevo, da se cesta III.
reda Jeprca—Zbilje asfaltira z ozirom na nov
prometni režim.

V letošnjem letu sredstva niso zagotovljena
za ta namen, vendar bomo predlog upoštevah
pri razvojnem programu. Glede na makadamsko
ureditev ceste ]e KS Medvode zadolžena, da to
cesto redno služi.

Trgovsko podjetje s kurivom
in gradbenim materialom

»KURIVOPRODAJA«

Ljubljana, Na Jami 10

čestita vsem poslovnim sodelavcetn, delovnim
kolcktivom in občanotn ob prvem občinskem
prazniku občine Šiška

Še nadalje se priporočamo

PRESKA .

Nekateri občanl so dali krltično pripombo
glede izvajanja del »Gradlesa« pri kanalizaciji
v novem naselju Preska, češ da se dela oprav-
ljajo brez pravega strokovnega nadzorstva nad
delavci, ki ta dela opravljajo. S tem opozarjajo,
da naj to podjetje v prihodnje ne prevzame več
del.

Strokovna služba je dostavila pripombo KS
Medvode kot investitorju in izvajalcu »Grad-
les« z naročilom, da nas obvestijo o ukrepih
glede na zgoraj navedene pripombe.

KRAJEVNA SKUPNOST VlZMARJE — Brod

V proračunu naj se zagotovi del financnih
sredstev za onesnaženo okolje in za komunalno

dejavnost. V kolikor ni letos tega denarja naj
se to upošteva pri izdelavi proračuna za leto
1974.

Sredstva za komunalno dejavnost se razpo-
rejajo vsako leto v okviru možnosti.

Na področju ŠS III, Vižmarje, pod klancem
— vzhod, je potrebno pridobiti potrebne povr-
šine za ureditev igrišč za rekreacijo in športno
udejstvovanje številne mladine.

Ljubljanski urbanistični zavod je za to pod-
ročje izdelal predlog dopolnitve GUP ter s tem
zazidalnega otoka SS-111 vzhod, v katerem je
zajeta kompleksna cona kot rezervat za grad-
njo šolskih in drugih tovrstnih objektov.

KRAJEVNA SKUPNOST SMLEDNIK

V razvojnem programu cestnega omrežja je
dati prioriteto rekonstrukcijicesteTacen—Vikr-
če—Smlednik.

Cesta Tacen—Vikrče—Smlednik je v pristoj-
nosti republiškega cestnega sklada.

Dopolniti je javno razsvetljavo tj. Elektro
Kranj naj ponovno namesti vsa svetlobna tele-
sa v vasi, ki jih je neodgovorno in brez vedno-
sti KS odstranilo.

Zadeva je v postopku.

Urediti je treba cestno signalizacijo na kra-
jevnih in vaških cestah.

Strokovna služba uprave SO Ljubljana-Si-
ška v sodelovanju z Uradom za promet mesta
Ljubljane bo ustrezno ukrepala.

Cestno-vzdrževalna služba naj deluje na
podlagi programa, ki naj bo mesečni za vse le-
to s tem, da se programi cestno-vzdrževalne
službe dostavijo KS glede kontrole nad deli.

O tem je že sprejet ustrezen sklep na svetu
za komunalne in stanovanjske zadeve.

Vse račune, ki jih dostavlja Elektro Kranj za
vzdrževanje, naj predhodno potrdi krajevna
skupnost, ki ima nalogo, da prej preveri ali so
bila dela po računih resnično opravljena.

Sprejeto. •• - .

KRAJEVNA SKUPNOST BUKOVICA —
ŠINKOVTURN

Občani so postavili zahtevo naj avtobus, ki
ima odhod ob 18.20 uri iz Ljubljane pelje do
Utika. Dogovor je bil z Viatorjem, da je Utik
začetna postaja preko Bukovice, a so ta dogo-
vor začeli opuščati. To se mora obvezno ure-
diti zaradi delavcev, študentov in dijakov!

Krajevna skupnost naj vztraja na zahtevku
pri podjetju Viator, strokovna služba uprave
SO Ljubljana—Siška pa bo podprla njihov pred-
log.


